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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 18.10.2013 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul Crişan Ovidiu care a fost aleas 

preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.257/2013 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
D-nul Cri şan Ovidiu:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 19 consilieri. Lipsesc doamnele consiliere: Fărcaş Bianca şi Aldea Ana Maria. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:dl. viceprimar BobouŃanu Dan şi 
d-nul director juridic Spiridon Pantelimon care îl înlocuieşte pe  dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

Domnul  viceprimar prezintă ordinea de zi. 
 

Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Ordinea de zi rămâne nemodificată.” 

 
D-nul Cri şan Ovidiu:  
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.” 

 Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 
interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  
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 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuŃiei bugetare pentru trimestrul 
III 2013 a bugetului local al municipiului Hunedoara, a bugetului împrumuturilor externe şi interne al 
municipiului Hunedoara precum şi a bugetului instituŃiilor publice şi activităŃilor finanŃate integral sau 
parŃial din venituri proprii. 

               -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria:  
„Vreau să solicit un amendament, hotărârea trebuie să se refere la execuŃia bugetară, 

nu numai pentru trimestrul III, ci şi pe trimestrul I şi II. Toate datele aferente execuŃiei bugetare 
includ şi trimestrul I şi II. Asta este prima problemă. Pe urmă vreau să rog pe doamnele de la 
contabilitate, să ne prezinte de ce nerealizările sunt aşa de mari, nu la fondurile de la Uniunea 
Europeană, deşi şi acelea sunt o problemă din punctul meu de vedere, ci cele care depind de noi. 
În sensul că taxele şi impozitele locale depind de noi, şi rugămintea mea este, pentru veniturile care 
nu s-au încasat, ce se are de gând să se facă cu ele? Sumele neîncasate şi înregistrate ca şi 
creditori din creanŃe bugetare, ce se întâmplă cu ele? Din ele s-ar putea face, de exemplu să se 
recupereze şi să se facă investiŃiile. Cele mai mari nerealizări, am spus că sunt cele din fondurile 
europene, nu am înŃeles de ce au fost cuprinse dacă nu au existat proiectele sau de ce nu s-au luat 
măsurile pentru a se încasa lucrările făcute. 

Mari nerealizări sunt aproape la toate elementele, doresc motivul pentru care nu s-au 
făcut aceste venituri şi defalcarea lor, să ştim exact, pentru că şi în anexa care este, venituri 
din….venituri din… deci elementele principale care au dus la nerealizarea lor, sau cauzele 
principale. Va trebui să aprobăm bugetul pentru 2014, şi în condiŃiile în care execuŃia la jumătatea 
anului 2013 este la jumătate din ceea ce s-a prevăzut, situaŃia nu este una bună.” 

 
Dna director economic Giurgiu Valentina : 
„CreanŃele, în principal sunt de la persoane fizice, principalele creanŃe neîncasate sunt 

de la persoanele fizice  la care nu se poate face executare silită. Procedura pe care noi am 
demarat-o este declararea insolvabilă a persoanelor, altă soluŃie nu avem. Cei care nu plătesc de 
bună voie, prima măsură este poprirea pe venituri şi sechestru pe bunuri. La persoane fizice, 
aceleaşi principii, doar că la persoanele fizice, care de exemplu, au o singură locuinŃă, nu se poate 
pune problema vânzării imobilului, pentru că trebuie să-i asigurăm spaŃiul minim de locuit…..” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„De ce nu s-a prevăzut aprobarea contului de execuŃie şi pentru trimestrul I şi II?” 
 
Dna director economic Giurgiu Valentina : 
„S-a aprobat pentru fiecare trimestru….” 



3 
 

 
Dna Mornea Maria:  
„….formularea, care vreau neapărat să fie corectată, raportarea nu poate fi numai 

pentru trimestrul III, ea cuprinde şi trimestrul I şi II, nu poate fi pentru trimestrul III….” 
 
Dna director economic Giurgiu Valentina : 
„…această exprimare a dat-o compartimentul juridic, chiar rog să se menŃioneze asta, 

pentru că în legea finanŃelor publice, nu este prevăzut….” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„…în art. 49 din Legea nr. 273, acolo este prevederea. Acesta este răspunsul care 

trebuia dat doamnei consilier, prevederile şi dispoziŃiile din art.49 din Legea nr. 273 privind finanŃele 
publice locale… de  aceea s-a prevăzut aşa…” 

 
Dna Mornea Maria:  
„…raportările se fac trimestrial….” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„Da…” 
 
Dna Mornea Maria:  
„…şi atunci cum să zic că eu raportarea asta o fac pentru trimestrul III….aprobarea 

execuŃiei bugetare pentru trimestrul III.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„Exprimarea legiuitorului este: pentru trimestrul anterior…” 
 
Dl. Bucale Ń Marian : 
„…când faci o raportare, în iulie, aprilie în octombrie, trebuie de la început până ….în 

lege spune în trimestrul III pentru trimestrul IV, dar vi cu totul din urmă şi dai la zi…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„…este pentru trimestrul anterior, aşa este prevederea legală…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dna Mornea Maria:  
„…trimestrial şi anual, ordonatorii de credite, întocmesc situaŃii financiare asupra 

execuŃiei bugetare, care se depun la finanŃele publice…deci trimestrial sau anual. Deci dacă eu zic 
pentru trimestrul III, înseamnă că e strict pentru trimestrul III, noi nu aprobăm strict pentru trimestrul 
III ci aprobăm de la începutul anului…” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Adică dvs. doriŃi ca de acum înainte să se Ńină cont de acest lucru pe care l-aŃi ridicat 

dvs…”   
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Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„ Dna Mornea, ce măsuri aŃi lua dvs. în această situaŃie?” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Eu am propus…dacă nu vreŃi să se schimbe titlul hotărârii, să nu se schimbe, dar nu 

se poate fără titlul hotărârii, la art.1, aprobă execuŃia bugetului local al municipiului Hunedoara 
pentru trimestrul III 2013, deci nu pentru trimestrul III, ci la finele trimestrului III, sau la trimestrul III, 
dar nu pentru, pentru înseamnă că doar strict pentru trimestru III… Legea contabilităŃii spune clar, 
raportările se fac cumulate de la începutul anului…” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„Testul de lege spune aşa: …. În lunile aprilie, iulie şi octombrie, pentru trimestrul 

expirat, şi cel târziu în decembrie, pentru trimestrul al patrulea, ordonatorii principali de credite au 
obligaŃia de a prezenta în şedinŃă publică, spre analiză şi aprobare de către autorităŃile deliberative, 
execuŃia bugetelor întocmite pe cele două secŃiuni, cu excepŃia bugetului împrumuturilor externe şi 
interne, cu scopul de a redimensiona cheltuielile în raport cu gradul de colectare a veniturilor, prin 
rectificare bugetară locală, astfel încât la sfârşitul anului:  

   a) să nu înregistreze plăŃi restante;  
   b) diferenŃa dintre suma veniturilor încasate şi excedentul anilor anteriori utilizat 

pentru finanŃarea exerciŃiului bugetar curent, pe de o parte, şi suma plăŃilor efectuate şi a plăŃilor 
restante, pe de altă parte, să fie mai mare decât zero.  

Asta este prevederea, asta este baza pe care se întemeiază demersul nostru. Zice 
pentru trimestrul expirat….şi cel mai târziu în decembrie…” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Dl. director, e logic atunci ceea ce spune dna Mornea…la data cutare, cutare, se 

aprobă execuŃia bugetară pentru trimestrul respectiv, atunci trebuie să faceŃi doar pentru trimestrul 
III…” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„E pentru trimestrul III făcut… Dna director vă rog să explicaŃi, pentru că dvs. aŃi făcut 

execuŃia, nu noi la juridic…” 
 
Dna director economic Giurgiu Valentina : 
„Dvs. aŃi corectat-o…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
“Dacă dvs. v-aŃi referit strict la  trimestrul III, nu puteaŃi să puneŃi date din trimestrul I şi 

II…” 
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Dna Mornea Maria:  
„…e cumulat, şi I şi II….” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„…dacă este cumulat, atunci este o problemă…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„DirecŃia economică, sunt din trimestrul I şi II puse date? Asta este întrebarea, noi ce 

să spunem de la juridic…” 
 
Dna director economic Giurgiu Valentina : 
„…da…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„..atunci este greşit…dacă am aprobat execuŃia pentru trimestrul I şi II, de ce se mai 

bagă încă o dată?” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
“…aşa se bagă, aşa te duci la finanŃe, cu toate…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„…noi am mai aprobat o dată pentru trimestrul I şi II, de ce să mai aprobăm odată? 

Aprobăm doar pentru trimestrul III.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„..doar pentru trimestrul III aprobăm, dar se prezintă inclusiv I şi II. Aşa se prezintă, ca 

să se vadă diferenŃele şi să se vadă că este peste zero…” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„Dna Giurgiu, daŃi-ne nişte explicaŃii, ca să ne lămuriŃi….” 
 
Dna director economic Giurgiu Valentina : 
„…execuŃia bugetară este făcută pentru trimestrul III, dar este cumulat cu trimestrul I şi 

II, este o chestie de exprimare…” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…înseamnă că trebuie să facem amendament la titlul hotărârii…” 
 
Dna director economic Giurgiu Valentina : 
„…poate să rămână şi aşa…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
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Dl. Rusu Constantin:  
„S-a făcut amendamet la titlul hotărârii, în loc de pentru trimestrul III, la finele 

trimestului III…” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„..în loc de pentru – la finele…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„Încă o dată revin, la art. 49 cu alin. 12, stabileşte etapele: lunile aprilie, iulie şi 

octombrie, pentru trimestrul expirat…” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Dl. director, situaŃia este în felul următor: acestea sunt raportări financiare contabile, 

şi conform legii contabilităŃii se întocmesc de fiecare dată de la începutul anului până la final. 
SituaŃiile financiare nu cuprind doar cele două anexe pe care ni le-aŃi prezentat, mai cuprind fluxul 
de trezorerie, mai cuprind alte elemente care nu sunt trecute aici. Dar nu am cum să aprob, eu din 
punctul meu de vedere, pentru trimestrul III, nişte date care se referă la tot anul, până la 30 
septembrie…” 

 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan : 
„Dar le-am mai aprobat o dată, pentru fiecare trimestru.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
„…au fost aprobate în luna aprilie şi în luna iulie. Se reia, pur şi simplu ce s-a 

aprobat…nu văd unde este problema.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Am o întrebare, din punct de vedere contabil, modul în care este exprimat, titlul 

hotărârii, produce şi alte efecte juridice?” 
 
Dna Mornea Maria:  
„Da. Toate datele care sunt aici pentru trimestrul III nu se consideră că sunt şi cele 

anterioare, dacă vine cineva şi le ia mot a mot …..” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă 
 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„..Dna Mornea, formulaŃi amendamentul…” 
 
Dna Mornea Maria:  
„……să se înlocuiască …..pentru aprobarea execuŃiei bugetare la finele trimestrului III, 

peste tot unde apare.” 
 
Se  supune la vot amendamentul dnei Mornea Maria, care se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii,  la votarea 

articolelor şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.258/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 40.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru perechile care au sărbătorit sau vor sărbători în 
acest an „Nunta de Aur” ca zi aniversară. 
               -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „Aş vrea să fac o discuŃie în calitate de consilier local. Această hotărâre de consiliu local 

vine în sprijinul persoanelor care au sărbătorit sau vor sărbători 50 de ani de căsnicie, dar aş vrea 
să mă refer la următorul aspect. În urma controlului CurŃii de Conturi, anul trecut, s-a considerat că 
banii alocaŃi pe baza actului normativ, respectiv hotărârea consiliului local, reprezintă un beneficiu 
de asistenŃă socială categorială acordat pentru anumite categorii de beneficiari fără testarea 
mijloacelor de trai ale familiei, art. 8 lit. c) a Legii asistenŃei sociale nr. 292/ 20 decembrie 2011. În 
acest context, aş dori punctul de vedere al compartimentului juridic, sau dacă doriŃi o completare a 
hotărârii, pe lângă prevederile legii 273/2006 privind finanŃele publice locale, care permit plata 
acestor sume, şi în temeiul dispoziŃiilor art. 36 din Legea administraŃiei publice locale 215, să 
completăm ca suma respectivă să se facă şi cu prevederile art. 8, lit. c) din Legea asistenŃei sociale 
nr. 292 din 20 decembrie 2011. Punctul de vedere vi l-am spus, să cadă cumva pe acea propunere 
a CurŃii de Conturi. Deci acesta este primul punct de vedere pe care îl am. 

Al doilea punct de vedere, tot în acel raport se arăta că la vremea respectivă se aloca o 
sumă pentru fiecare familie, şi totodată se mai aloca o sumă pentru diplome, invitaŃii şi buchetele de 
flori. Vreau să vă spun că tot în urma raportului CurŃii de Conturi, suma pentru invitaŃii, diplome şi 
buchetul de flori a fost considerat prejudiciu, şi pentru a nu exista, din nou, o astfel de problemă, 
consider că este necesar ca suma de 350 de lei să fie completată cu 50 de lei per membru de 
familie, unde să specifice că această diferenŃă de bani este alocată pentru diplome, invitaŃii şi flori, 
deci suma să fie de 400 de lei per membru de familie, dar şi aceste cheltuieli colaterale să fie 
incluse în suma care se alocă per membru de familie şi să fie semnată, pentru că nu este normal ca 
noi, consilierii locali, să aprobăm 350 de lei care-i ştim pentru ce, dar diferenŃa nu ştim pe ce se 
duce până la urmă, şi cât ar fi aceea, doar prin facturi. Oricum, prin amendamentul pe care îl fac, 
suma ar scădea de la 40.000 de mii de lei per total alocare bugetară, la 36.800 de lei. Acelaşi lucru, 
domnule consilier, am vrut să completăm.”  

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
 „Tot asta am vrut să zic şi eu, cum s-a ajuns cultura să dea bani la asistenŃă socială. Eu, 

pensionarii aceştia şi cuplurile acestea, le văd o categorie socială. Nu sunt spectacol, nu sunt….”              
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Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „Corect. Practic, 2 amendamente, fac şi eu ca şi doamna consilier Mornea, un 

amendament pe hotărâre, dar partea introductivă, completarea la cele două legi, de unde se face 
alocarea bugetară, cu Legea asistenŃei sociale nr. 292/2011, art. 8, lit. c), o dată, şi în partea 
cealaltă, consider oportun iniŃierea unui proiect de hotărâre având ca obiect aprobarea alocării de 
până la 40.000 de mii de lei, deci nu 40.000 de mii de lei exact, şi aici, în loc de 350 de lei per 
familie, diplome, invitaŃii, flori, să fie incluşi inclusiv banii pentru diplome, invitaŃii şi flori în suma care 
se acordă beneficiarilor. Practic se va face un tabel, ca să înŃelegeŃi ce vreau să zic, în care scrieŃi 
suma este de 400 de lei, primiŃi din partea Consiliului local Hunedoara 350 de lei, plus 10 lei 
invitaŃia, 10 lei florile, să ştim exact cât costă. TransparenŃă totală pe banul public.” 

  
Dl. Ovidiu Cri şan: 
 „Asta a cerut Curtea de Conturi, corect.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  

      „Asta a cerut şi Curtea de Conturi. Un alt amendament, la art.3, capitolul de pe care se 
va plăti este de la capitolul 5102 – Autorități publice ți acțiuni externe, subcapitol 01.03 – Titlul 20 
Bunuri ți servicii, articolul 20.30.30 – Alte cheltuieli cu bunuri şi servicii.” 

Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Dacă îmi permiteŃi, am să fac şi eu un amendament. La art. 2 din hotărâre este acest 

tabel-anexă, care face parte integrantă din hotărâre, propun să fie completat cu poziŃia 92. A fost 
omisă familia Gherghel Ştefan şi Gherghel Ana Maria, căsătoriŃi în data de 19.10.1963 la Hăşdat, 
capitala municipiului Hunedoara.”    

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 

Dl. Ovidiu Cri şan:  
 „Supunem la vot primul amendament al domnului viceprimar Dan BobouŃanu: 

completarea prevederilor legale prin adăugarea Legii asistenŃei sociale nr. 292/2011, respectiv art. 
8, lit. c).” 
 

Amendamentul a fost adoptat în unanimitate. 
 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
 „Supunem la vot al doilea amendament al domnului viceprimar Dan BobouŃanu: aprobă 

alocarea sumei de până la 400 de lei din suma aprobată la art. 1, bani care vor include inclusiv 
premierea, diplome, invitaŃii şi flori.” 
 

Dl. Spiridon Pantelimon:  
 „Alocarea sumei de până la, aşa aŃi propus. Citesc încă odată, ca să fie limpede, 

aprobarea alocării sumei de până la 40.000 de lei din bugetul local al Municipiului Hunedoara 
pentru organizarea evenimentului aniversar „Nunta de Aur”. Aceasta este formularea. Aceasta este 
propunerea dumneavoastră domnule viceprimar?”  

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „Da, la art. 1. Şi la art. 2, alocarea sumei de până la 400 de lei, care include premierea, 

diplome, invitaŃii şi flori. Să fie clar la ce se folosesc banii.” 
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Dl. Spiridon Pantelimon:  
 „Organizarea evenimentului „Nunta de Aur” ca zi aniversară conform anexei care face 

parte integrantă din prezenta hotărâre. Reiau încă odată formularea.”  
 
Dna. Podea Gabriela:  
 „AscultaŃi-mă, şi în titlu şi în preambul, tot.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „Şi în titlu şi în preambul, da.” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon:  
 „Deci, aprobă alocarea sumei de până la 400 lei, din suma aprobată la art.1, care include 

toate cheltuielile pentru fiecare familie care a sărbătorit sau care va sărbători în acest an Nunta de 
Aur ca zi aniversară, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. E corect 
domnule viceprimar?” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou Ńanu:  
 „Da.” 
 
Amendamentele au fost adoptate în unanimitate. 
 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
 „Supunem la vot amendamentul domnului viceprimar cu privire la modificarea art.3.” 
 
Amendamentul a fost adoptat în unanimitate. 
 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
 „Supunem la vot amendamentul domnului consilier Farcaş Ladislau, o completare a unei 

familii care nu a fost trecută: la art. 2, conform anexei, în anexa la hotărâre, se va completa cu 
poziŃia 92, pentru familia Gherghel Ştefan şi Ana Maria.” 

 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Vă dau documentele doveditoare.” 

 
Amendamentul a fost adoptat în unanimitate. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii,  la votarea 

articolelor şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.259/2013 se aprob ă în unanimitate. 
  
D-nul Cri şan Ovidiu:  
 „Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local." 
 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
 

şedin Ńei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i Hunedoara din  data de 18.10.2013 
 
 
 
 
 
 

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuŃiei bugetare la finele trimestrului III 
2013 a bugetului local al municipiului Hunedoara, a bugetului împrumuturilor externe şi interne al 
municipiului Hunedoara precum şi a bugetului instituŃiilor publice şi activităŃilor finanŃate integral sau 
parŃial din venituri proprii. 

               Hotărârea nr.258/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
 

 
 
 
 

2. Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de până la 40.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru perechile care au sărbătorit sau vor sărbători în 
acest an „Nunta de Aur” ca zi aniversară. 
 
 

Hotărârea nr.259/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
 
 
 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 


